
 

 

 

 

znak: 

 

Dotyczy: Postępowania prowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego na „DOSTAWĘ 

KOMPUTERÓW”. 

 

 Do Pomorskiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia z siedzibą w Gdańsku  

przy ul. Marynarki Polskiej 148 wpłynęły zapytania dotyczące treści specyfikacji istotnych warunków 

zamówienia. Zgodnie z art. 38 ust. 1 ustawy  z dnia 29 stycznia 2004r. - Prawo zamówień publicznych 

(Dz. U.  Nr 19, poz. 177 ze  zm.), Zamawiający udziela odpowiedzi.  

Pytanie 1:  

Dotyczy: Załącznika nr. 1 do specyfikacji, wydajność komputerów w Passmark. 

Zamawiający ogłosił postępowanie 5 grudnia 2013r., w specyfikacji zawierając wymóg aby procesory 

umożliwiały osiągnięcie określonej wydajności wg. wyników umieszczonych na stronie 

http://cpubenchmark.net/high_end_cpus.html na dzień 4 grudnia 2013r. 

Wykonawcy ze zrozumiałych powodów nie dysponują wynikami z dnia przed ukazaniem się specyfikacji, 

zaś wyniki na wskazanej przez Zamawiającego stronie codziennie ulegają zmianie. W związku z tym, 

wnosimy o udostępnienie listy (o ile Zamawiający jest w jej posiadaniu) z wynikami z 

dn. 4 grudnia 2013r. (tak aby wszyscy wykonawcy zastosowali się do niej) lub dopuszczenie wyników z 

innych dni. 

Odpowiedź: 

W odpowiedzi na powyższe zapytanie Zamawiający udostępnia w załączeniu wyniki testów wydajności z 

dnia 04.12.2013,  na które powołuje się w zamówieniu. 

Pytanie 2: 

Proszę o przesłanie, bądź dołączenie do dokumentów przetargowych wyników z testów procesorów i kart 

graficznych z dnia 04.12.13. 

WAG-Z-17/2013 Gdańsk, dnia 9 grudnia 2013 r. 

Odpowiedzi na pytania 

 



Argumentacja: 

Wyniki zmieniają się z dnia na dzień i aby zaproponować właściwy model procesora/karty graficznej są 

one niezbędne przy ich doborze. 

 

Odpowiedź: 

W odpowiedzi na powyższe zapytanie  Zamawiający udostępnia w załączeniu wyniki testów wydajności z 

dnia 04.12.2013,  na które powołuje się w zamówieniu. 

 

Udzielone odpowiedzi należy uwzględnić przygotowując ofertę.  

Biorąc pod uwagę treść udzielonych wyjaśnień należy stwierdzić,  iż   nie jest wymagane przedłużenie 

terminu składania ofert. 

 

 

 

      

    Przewodniczący Komisji Przetargowej 

 

     Aleksandra Łomowska   
 


